
Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 19/06-2023

Mødedetaljer
Tidspunkt: 19/06-2023 kl. 18.30

Lokation: hos Morten

Tilstede:

● Bo Bjerrum (formand)
● Peter Staun (bestyrelsesmedlem)
● Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
● Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
● Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
● Gunnar Christensen (suppleant)
● Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

● Jens Jørgen Ørris (suppleant)
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Dagsorden for mødet
Nr Emne Ansvarlig

1 Godkendelse af dagsorden og referat.

2 Status på byggeri - hvordan kommer vi mål med det sidste.
- Overskridelse af deadline.

3 Status på hjemmesiden (Jesper)

4 Status på RIB til DM ugen (Gunnar)

5 Status på de manglende pæle i renden. (Kurt)

6 Udlejning af klubhus (Morten)

7 Orientering vedrørende DM ocean race (Det er ikke det der har været i Aarhus)’

8 Orientering vedrørende Sankt Hans

9 Sejlerskolen (Kurt)

10 Ungdomsafdeling (Jesper)

11 Sejladsudvalg

12 Evt.
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Aftalte opgaver fra mødet

Nr Emne Ansvarlig

1

2 Mange opgaver - check om du er på

3 Alle - sender deres login/password til mail til morten
Morten og Bo finder en dag og laver indhold
Morten rækker ud til vennerne om indhold i første omgang

4

5

6 Morten - Give besked med afslag

7

8

9

10 Børneattester - @Bo og @Jesper sender en liste til @Jens, der
checker op.

11

12 Evt - Bo sender en kalender rundt med mødedatoer

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.
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Referat af mødebeslutninger
1.Godkendelse af dagsorden og referat.

Referat fra sidst godkendt

Dagsorden godkendt

2. Status på byggeri - hvordan kommer vi mål med det sidste.

Der mangler fuger omkring de vinduer vi har sat i - vi får Fuge-Line til det - det er hurtigt og billigt. Det
skal være inden uge 27
Underbeklædning på terrassen. Skal laves hurtigt.
I uge 28 er Kimbo færdig.

Det vi selv mangler:
El i hovedrummet (det gamle klubhus). Klaus, Hanne og Martin sætter op. @Bo checker med Klaus.
@Peter checker med Bo Hamburg.

Maling i hovedrummet. Der mangler ½ dag.
Maling og spartling ved hoveddør. Der er spartlet, der mangler filt og fuge.
Der mangler udvendige hjørner i glasvæv
Ventilationsrør (de gamle) - det bliver en vinterting - vi skal dog lige have checker at der ikke kommer
vand ind.
VVS i depot (vask og blandingsbatteri) - vennerne har styr på det.
Indgangspanel - styr på det.
Isætning af dør mellem ny og gl koldhal. Kimbo sætter i fordi det er en branddør. @Peter og @Bo gør
noget med en dør.
Fliser udenfor - der er hul lige nu. Det kan laves i august, når der er fyldt op og gjort færdig.
Port i hal - Lars Poulsen. Den er klar til at komme i.
Maling og beklædning til loft. De skal være færdige i uge 28, hvor Kimbo monterer. Brædderne ligger
ved Kimbo. Der er ca en dag. @Bo smider på facebook.
Belysning er løst.
Varmepumope i mødelokale. Den kan vente, men skal vi have rør i væg ? @Jens sørger for at købe rør
og montere. Skal være monteret inden uge 26.
De sidste vinduer kommer i uge 28 - vi monterer i august. @Peter får en pris på at få Kimbo til at sætte
dem i.
Foldevæg - Ruddi sørger for at det bliver lavet.

Færdigmelding: Hvis vi får fuget og sat vinduer i, er vi snart klar til færdigmelding. Vi sender den ind i
starten af august. @Jens checker op med Ruddi om der er udfordringer ift hvornår vi er færdige og
hvordan processen er.
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3. Status på hjemmesiden (Jesper)

Blød løsning med evt at oprette ungdomsafdelingen først.

@Alle sender mail passwords så vi kan flytte domæne og lave mails.

@Morten tager fat i vennerne og hører hvilket indhold de skal have på.
@Morten og @Bo finder en dag og laver indhold.

4. Status på RIB til DM ugen (Gunnar)

Det er lykkes at finde folk til to både.
Der skal lige fixes et par ting på bådene.
Der er briefing fredag kl 16 i AS’ klubhus.

5. Status på de manglende pæle i renden. (Kurt)

Pæle skal i før uge 28.

6. Udlejning af klubhus (Morten)

Vi summer over muligheden for at leje huset fremover udenfor sæson, men det konkrete tilfælde kan ikke
lade sig gøre pga standerhejsning.

7. Orientering vedrørende DM ocean race (Det er ikke det der har været i Aarhus)’

Havnen har fået et brev fra roklubben de gerne vil i kontakt med sejlklubben fordi p-pladsen ved stranden
har øget aktivitet fordi der skal være ocean race fra aggersundbroen ned til os og i mål ved
vinterbadebroen (eller omvendt). Måske er det i virkeligheden jollehavnen der skal have besked ? Vi
giver besked videre til havneforeningen.

8. Orientering vedrørende Sankt Hans
Alle joller flyttes væk fra pladsen inden sankt hans - selv om der ikke kommer ild.

9. Sejlerskolen (Kurt)
Alt ok - én er på pause. Det fungerer godt med ét hold pr dag.

10. Ungdomsafdeling (Jesper)
I Krabbeklubben er det ok. Ikke mange krabber.
Børneattester - @Bo og @Jesper sender en liste til @Jens, der checker op.
Minioptimister - der er ca 5
Ungdomsafdeling - der er kommet mange fra Sønderholm.
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Stævne i Sunds var skidegodt
Afslutning i næste uge så det er før festival.

11. Sejladsudvalg (Peter)
Altid vind fra vest, så normalbanen. Det er sjovt med harestart. Der er 8 både normalt. og alt er godt
med pølser efterfølgende.
Der var 3 både med til Mors rundt - godt at se der er flere både med til eksterne stævner.

12. Evt.
Dato på arbejdsdag i sejlklubben i efteråret. Evt i forbindelse med standerstrygning. (Sidste weekend i
oktober)
@Bo sender en kalender med næste møder.


